

Sotagliflozin



Sotagliflozin 200 mg orally once daily

Package Leaflet: information for the user

This is Sotagliflozin, available with a prescription.



سوتاجليفلوزين 200 ملجم عن طريق الفم

معلومات للمستخدم

متاح هذا الدواء بوصفة طبية من قبل الطبيب المختص



What is Sotagliflozin, and what is it used

for:

This medicine is not suitable for everyone. You should not receive it if you have an allergic reaction to Sotagliflozin. However, it is used to reduce the risk of cardiovascular death events, hospitalization for heart failure, and urgent heart failure visits. Sotagliflozin is also used as prophylaxis for Type 2 diabetes mellitus.



ما هو دواء سوتاجليفلوزين وكيف يستخدم؟

هذا الدواء غير مناسب للجميع. يجب ألا تتلقى هذا الدواء إلا من قبل الطبيب المختص، يتم استخدام هذا الدواء لعلاج عدة حالات تشمل حالات قصور القلب ويستخدم أيضا للوقاية من مرض السكري النوع الثاني.



If you have any of these side effects, please tell your doctor or pharmacist:

- ❖ Report symptoms of ketoacidosis, Urinary tract infectious disease, and hypotension
- ❖ Side effects may include volume depletion and diarrhea.

إذا كان لديك أي من هذه الآثار الجانبية، من فضلك أخبر



طبيبك أو الصيدلي :

الإبلاغ عن أي أعراض متعلقة بزيادة الصداع النصفي

. قد تشمل الآثار الجانبية حاسة التذوق والغثيان/القيء وتهيج الأنف



How to take your Sotagliflozin :

The doctor will prescribe your dose and schedule.

Take this medication 1 hour before the day's first meal.

Maintain adequate hydration to prevent hypotension.

If the dose is missed by more than 6 hours, take the next dose as prescribed the next day.



كيف تتناول دواء سوتاجليفلوزين

تناول هذا الدواء قبل ساعة واحدة من تناول الوجبة الأولى في اليوم

سوف يصف طبيبك الجرعة مع جدول مخصص لأوقات اخذ الجرعات

حافظ على تناول كمية كافية من الماء لتجنب انخفاض ضغط الدم

إذا نسيت الجرعة لأكثر من 6 ساعات، تناول الجرعة التالية كما هو موصوف في اليوم التالي

Before you take Sotagliflozin :

- ❖ Before using any other medicine, including over-the-counter medicines, vitamins, and herbal products, ask your doctor or pharmacist.
- ❖ Tell your doctor if you are pregnant, breastfeeding, or if you have any other medical problems such as kidney or liver diseases.
- ❖ Some medicines can affect how Sotagliflozin works.
- ❖ Inform your doctor if you are using rifampin, Insulin, or lithium.

**Contraindications of use Sotagliflozin:**

Severe hypersensitivity to Sotagliflozin or any excipients of the product

**Storage of Sotagliflozin:**

Store at a controlled room temperature between 20 and 25 C. Do not freeze.

قبل أن تتناول سوتاجليفلوزين

اسأل طبيبك أو الصيدلي قبل استخدام أي دواء آخر، بما في ذلك الأدوية التي لا تستلزم وصفة طبية والفيتامينات والمنتجات العشبية

أخبر طبيبك إذا كنتي حاملاً، أو مرضعة، أو إذا كان لديك أي مشاكل طبية أخرى

يمكن أن تؤثر بعض الأدوية على كيفية عمل الدواء، أخبر طبيبك إذا كنت تستخدم الرفامبين أو الانسلين أو الليثيوم .

**موانع استخدام سوتاجليفلوزين**

فرط الحساسية الشديد للدواء أو أي من المنتجات المضافة للدواء

**تخزين سوتاجليفلوزين**

يخزن في درجة حرارة الغرفة بين 20 إلى 25 مئوية و لا يجمد في الفريزر.

**References :**

- 1.Product Information: INPEFA(TM) oral tablets, sotagliflozin oral tablets. Lexicon Pharmaceuticals Inc (per FDA), The Woodlands, TX, 2023.
2. Copilot Pro. iOS Application. Version 1.0. Redmond, WA: Microsoft Corporation; 2024

Juman Alsaab, Pharm D
Ministry of Health, Riyadh, SAUDI ARABIA.

Received: 07-01-2024;
Accepted: 22-3-2023.

Access this article online	
	www.ijpcs.net
	DOI: 10.5530/ijpcs.2024.13.5